
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOSCI
RADY OSIEDLA „WSCHÓD” W ROKU 2004

Rada Osiedla „Wschód” przy Spółdzielni Mieszkaniowej „Kopernik”
w Toruniu, pracowała w składzie:

1. Maria Kiełbus – Przewodnicząca 
2. Antoni Gronowski – zastępca Przewodniczącego 
3. Edward Lange – sekretarz
4. Czesław Dobrzański – członek
5. Stanisław Kwiatkowski – członek
6. Stanisław Lis – członek
7. Franciszek Pronobis – członek
8. Wanda Szatkowska – członek    

W minionym roku Rada Osiedla odbyła 10 posiedzeń.

W dniu 17 lutego zorganizowaliśmy wspólne  spotkanie  trzech Rad Osiedlo-
wych z  Zarządem, kierownictwem każdego  osiedla,  Przewodniczącym Rady
Nadzorczej oraz Strażą Miejską.  Celem spotkania była wymiana spostrzeżeń
Rad Osiedlowych. Stwierdziliśmy, że generalnie na wszystkich Osiedlach wy-
stępują  te  same problemy. Prezes  Degórski  przedstawił  stanowisko  Zarządu
w odniesieniu kwestii dewastacji, a szczególnie podkreślił wysokie koszty, po-
noszone na likwidację zaistniałych szkód.

Wiosną Rada Osiedla brała udział w przeglądach technicznych naszego osiedla.

We wrześniu odbyło się spotkanie Rady Osiedla, w którym udział wzięli: przed-
stawiciel  Zarządu p. Prezes Czesław Degórski, Kierownik Osiedla oraz Rada
Nadzorcza. Celem spotkania było przybliżenie Radzie Osiedla programu popra-
wy bezpieczeństwa, realizowanego przez Urząd  Miejski oraz ościenne Spół-
dzielnie Mieszkaniowe.

W listopadzie  Rada Osiedla zorganizowała dla  50 samotnych seniorów wie-
czór „andrzejkowy”. Wieczorek ten sponsorowali  dwaj radni  Klubu  Czas na
gospodarza – p. Andrzej Jasiński oraz p. Edward Wiśniewski.


